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Dr. Mary To is the founder of Bunny Kids Learning Limited. She earned her 
 Doctor of Education Dual Award from UCAM in Spain and BU in France. She
also holds a medical translation qualification from ARCH Language Network. Dr.
To realized that English phonics systems adopted from other countries are
unsuitable for the local education system. She has incorporated interactive
elements to publish copyrighted English learning curricula.
Recently, Dr. To has represented Hong Kong to participate in an international
education conference in Dubai. She earned her outstanding leadership award and
acted as a moderator to lead a panel discussion concerning the negative impact of the
pandemic on young children. She was glad to share her education philosophy with
educators from 121 countries.

杜育姍博士及院士為與兔童學有限公司創始人，於西班牙武康大學和法國布

列塔尼大學獲得教育雙博士，亦持有ARCH Language Network的醫學翻譯資
格。杜博士意識到別國的英語拼音課程並不完全適合本港兒童。杜博士結合

互動元素並出版不同課程及免費線上英語學習頻道。

最近，杜博士代表香港參加在迪拜舉行的國際教育會議。她獲得了傑出領導

獎，並主持了一場有關於疫情對幼兒的負面影響的小組討論。她很高興能夠

與來自121個國家的教育工作者分享她的教育理念。


